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ZAPISNIK 
 
s 1. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 26. veljače 2025. u prostorijama Doma kulture u 
Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - predsjednik Općinskog vijeća, Boris Rogić - potpredsjednik Općinskog vijeća te članovi: 

Jelena Bartolić Škropeta, Silvia Fable, Ana Boneta Jančić, Esad Huskić, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, 
Šemso Mujić, Mauricio Bajerić i Ivan Vozila,  

- nedostaje: Dino Salamun (opravdano odsutan), 
- općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Glorija Fable - pročelnica JUO, Rita Licul Ilijević - voditeljica Odsjeka za financije 

računovodstvo, Vilma Stankić - voditeljica Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove, Sara Jurašić -  
viši stručni suradnik za društvene djelatnosti i informiranje – vježbenik te Zoran Karlić - viši stručni suradnik za 
društvene djelatnosti i informiranje u svojstvu voditelja zapisnika,   

- sredstava javnog priopćavanja: Silvana Fable (Radio Labin), Katarina Perković Šoštarić (5 portal) i Robi Selan 
(Labinština.info). 

 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Započeto u 17:30 sati.  
 
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 1. redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve prisutne 
te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća poradi utvrđivanja današnjeg kvoruma. Nakon što je 
prozivkom utvrđeno da je prisutno 12 od 13 vijećnika i da opravdano nedostaje Dino Salamun, predsjednik vijeća 
konstatira da je utvrđen kvorum te se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji od 14 točaka. Sukladno 
članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani prijedlog za 
izmjenu i dopunu dnevnog reda, a sukladno članku 45. Poslovnika predlaže da dodatnu 13. točku dnevnog reda, i to 
Odluku o sklapanju sudske nagodbe u parničnom postupku. Predsjednik vijeća zaključuje valjanost dnevnog reda s 
predloženom izmjenom te se prelazi na obradu istog. 
 
Ad. 1.) Verificiranje zapisnika sa 7. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 28. 
studenoga 2024. te s 8. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 19. prosinca 2024. 
 
Predsjednik vijeća poziva vijećnike da iznesu primjedbe na zapisnike ako ih imaju, no s obzirom na to da primjedbi 
nije bilo, iste se usvaja. 
 
Ad. 2.) Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju Općine Kršan – kratkoročni revolving kredit 
 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je riječ gđi. Riti Licul Ilijević, voditeljici Odsjeka za financije i računovodstvo 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kršan, kako bi obrazložila predmetni prijedlog odluke. Rita Licul Ilijević istaknula 
je da se pravni temelj za donošenje ove odluke nalazi u Zakonu o proračunu (članak 119.) te je predstavila prijedlog 
kratkoročnog zaduživanja Općine Kršan putem revolving kredita kod Erste banke u iznosu do 1.000.000,00 €. 
Instrument osiguranja plaćanja bio bi zadužnica na iznos odobrenog kredita, a kreditna sredstva koristila bi se 
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isključivo za održavanje tekuće likvidnosti. Objasnila je da se potreba za ovim financijskim instrumentom javlja zbog 
nesrazmjera u dinamici priljeva sredstava i dospjelih obveza, osobito s obzirom na činjenicu da će TE Plomin u prvih 
šest mjeseci 2025. biti u remontu, što će rezultirati izostankom prihoda iz tog izvora. Istovremeno, povrata poreza 
građanima po godišnjem obračunu poreza na dohodak za 2024.  izvršit će se najvećim dijelom jednokratno, tijekom 
svibnja 2025. iz sredstava državnog proračuna, a povrati u državni proračun započet će odmah u svibnju i to u 100% 
iznosima naplaćenih poreznih prihoda. Prema dostavljenoj dokumentaciji, imenovana je  predstavila ponudu Erste 
banke, iz koje su vidljivi sljedeći uvjeti: kamatna stopa: 3,75%, vrsta kamatne stope: fiksna, jednokratna naknada, 
naknada za neiskorišteni dio kredita. Također, objasnila je da se Općina prema navedenoj ponudi zadužuje isključivo 
po potrebi, odnosno tek nakon izdavanja zahtjeva za korištenje sredstava radi podmirenja dospjelih obveza, a 
istovremeno se sredstva sukcesivno vraćaju. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu, nakon čega je riječ uzeo općinski načelnik Roman Carić. 
Načelnik je naglasio da se radi o istom financijskom instrumentu koji je korišten i prethodne godine, kada je Općina 
Kršan sklopila revolving kredit s Erste bankom u iznosu do 800.000,00 €. Napomenuo je da je tijekom 2024. kredit 
korišten u iznosu od svega 100.000,00 €, te je do 31. prosinca 2024. u potpunosti vraćen. Zaključno, istaknuo je da 
će se isti princip primijeniti i ove godine, pri čemu će revolving kredit služiti isključivo kao instrument za osiguranje 
financijske stabilnosti i likvidnosti Općine, dok će se sredstva sukcesivno povlačiti i vraćati sukladno potrebama, uz 
obvezu potpunog povrata sredstava do kraja 2025. 
 
Nakon rasprave prelazi se na glasovanje, a slijedom kojeg članovi Općinskog vijeća Općine Kršan, jednoglasno, s 12 
glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donose 
 

ODLUKU O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU OPĆINE KRŠAN – KRATKOROČNI REVOLVING KREDIT 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 3.) Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni 
Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva 
 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je riječ načelniku Romanu Cariću, kako bi obrazložio prijedlog izmjena i dopuna 
Programa poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno-poslovnoj zoni Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva. 
Načelnik je podsjetio vijećnike da je Program poticajnih mjera donesen 19. prosinca na prethodnoj sjednici Općinskog 
vijeća, s ciljem uređenja uvjeta, kriterija i postupaka za ostvarivanje prava i potpora namijenjenih potencijalnim 
investitorima u poslovnoj zoni. Predloženim izmjenama i dopunama, program se mijenja na sljedeći način: dopunjuju 
se kategorije korisnika i djelatnosti u poglavlju 2.1. pod nazivom "Prihvatljivi korisnici i djelatnosti korisnika potpora i 
poticaja", mijenjaju se vrijednosti potpora po modulima u poglavlju 2.2.5. pod nazivom "Vrijednosti potpora po 
modulima", pri čemu su u tabličnom prikazu ažurirani iznosi potpora za svaku od prihvatljivih djelatnosti. Načelnik je 
istaknuo da je za predmetni prijedlog odluke provedeno savjetovanje s javnošću u trajanju od 15 dana, pri čemu nije 
bilo zaprimljenih prijedloga niti primjedbi. 
 
Nakon detaljnog obrazloženja, predsjednik vijeća otvara raspravu, no s obzirom na to da prijavljenih nije bilo prelazi 
se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA POTICAJNIH MJERA ZA PODUZETNIKE U PROIZVODNO 
POSLOVNOJ ZONI KRŠAN – ISTOK SA CENTROM AGROPODUZETNIŠTVA 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 4.) Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju građevinskog zemljišta na području Proizvodno 
poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva“ 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na četvrtu točku dnevnog reda te dao riječ općinskom načelniku 
Romanu Cariću, koji je iznio obrazloženje prijedloga odluke. U svom izlaganju, načelnik je istaknuo da se radi o 
prijedlogu odluke i natječajnog teksta koji je dugo pripreman te izražava uvjerenje da se sada nalazi u završnoj fazi i 
da je spreman za usvajanje u predloženom obliku. Prijedlogom odluke definirano je da je poduzetnička zona 
podijeljena na ukupno 18 parcela, pri čemu su u dokumentaciji navedene: površine svih parcela, kupoprodajne cijene, 
jamčevine koje su zainteresirani ponuditelji dužni uplatiti. Ukupna površina zemljišta obuhvaćena natječajem iznosi 
50.557 m². 
Ako Općinsko vijeće usvoji prijedlog odluke, a ista stupi na snagu objavom u Službenom glasilu Općine Kršan, natječaj 
će biti otvoren 15 dana. Načelnik je izrazio očekivanje da će do kraja mjeseca biti sazvana nova sjednica Općinskog 
vijeća, na kojoj će biti predstavljeni: zainteresirani ponuditelji, ponuđene cijene, zaključci o odabiru i sklapanju ugovora 
s najpovoljnijim ponuditeljima. Naglasio je da je planirano dovršiti postupak tijekom ožujka, kako bi se omogućilo brzo 
aktiviranje poduzetničke zone. 
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Načelnik je iskoristio priliku kako bi otvorio pitanje sastava Povjerenstva za provedbu javnog natječaja, istaknuvši da 
je imenovanje članova odluka načelnika, no da bi volio uključiti sugestije Općinskog vijeća. Podsjetio je da je u 
prethodnom sazivu Povjerenstva imenovan sljedeći sastav: Ivan Vozila – predsjednik, Mauricio Bajrić – član, Mirna 
Radolović – član, te zamjenici: Darko Andrić, Boris Babić i Ana Boneta.  
S obzirom na to da se odvjetnica Mirna Radolović izuzima iz rada Povjerenstva potrebno je odrediti zamjenu. 
Predsjednik Općinskog vijeća predložio je Valdija Runka kao zamjenskog člana, no vijećnik Valdi Runko predložio je 
da Mirnu Radolović zamijeni Ana Boneta u funkciji člana, dok bi on preuzeo ulogu zamjenskog člana.  
Načelnik je prihvatio prijedlog te je utvrđeno da Povjerenstvo za provedbu javnog natječaja čine: Ivan Vozila – 
predsjednik, Mauricio Bajrić – član, Ana Boneta – član te zamjenici: Darko Andrić, Boris Babić i Valdi Runko, a odluka 
o osnivanju navedenog povjerenstva je u ingerenciji načelnika. 
Načelnik je zahvalio vijećnicima na prijedlozima te zaključio obrazloženje prijedloga odluke. 
Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu, pri čemu je predložio da se, u slučaju potrebe za dodatnim 
usklađivanjem dokumentacije, razmotri mogućnost produženja roka za natječaj, o čemu bi vijeće glasovalo. 
Pročelnica Glorija Fable pojasnila je da bi u tom slučaju bilo potrebno u odluku dodati klauzulu prema kojoj 
Povjerenstvo može samostalno donijeti odluku o produljenju roka, kako bi se izbjegavala potreba za ponovnim 
zasjedanjem Općinskog vijeća. 
Vijećnici su se složili s prijedlogom te je zaključeno da će se u odluku uključiti mogućnost da Povjerenstvo samostalno 
donosi odluke o eventualnom produljenju roka natječaja. 
 
Predsjednik vijeća prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 
SUZDRŽANIH donosi 
 

ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA PRODAJU GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA PODRUČJU 
PROIZVODNO POSLOVNE ZONE KRŠAN – ISTOK SA CENTROM AGROPODUZETNIŠTVA“ 

 
u tekstu kako je predložen, s navedenim izmjenama, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 5.) Prijedlog konačnih Odluka o prodaji nekretnina 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na petu točku dnevnog reda te zamolio pročelnicu Gloriju Fable da 
iznese obrazloženje prijedloga odluke. Pročelnica je istaknula da su vijećnicima u materijalima dostavljena dva 
prijedloga odluka o prodaji nekretnina, i to: Odluka o prodaji nekretnine Uhač Celestini iz Mošćeničke Drage, koja se 
nalazi u katastarskoj općini (k.o.) Brdo, i Odluka o prodaji nekretnine kupcu Csöri-Kniesel Sofiji Noemi iz Berlina, SR 
Njemačka, koja se nalazi u katastarskoj općini (k.o.) Plomin. 
Općinsko vijeće donijelo je 19. prosinca 2024. odluku o objavi natječaja za prodaju navedenih nekretnina, a javni 
natječaj objavljen je 13. siječnja 2025., s rokom za dostavu ponuda od osam dana, odnosno do 21. siječnja 2025. 
Dana 27. siječnja 2025., Povjerenstvo za provedbu natječaja otvorilo je zaprimljene ponude i utvrdilo njihovu 
pravovaljanost. Za nekretninu u k.o. Brdo pristigla je jedna ponuda, i to ponuda Uhač Celestine, koja je zadovoljila sve 
uvjete natječaja. Za nekretninu u k.o. Plomin pristigle su dvije pravovaljane ponude – od Jurasi d.o.o. i Csöri-Kniesel 
Sofije Noemi, pri čemu je ponuda Csöri-Kniesel Sofije Noemi bila povoljnija. Nakon provedenog postupka, 
Povjerenstvo je svim ponuditeljima uputilo službenu obavijest, a protekom zakonskog roka od osam dana nije 
zaprimljen nijedan prigovor. S obzirom na navedeno, pred vijećnicima se nalaze dva prijedloga odluke, te će se o 
svakoj odluci glasovati zasebno. Ukupna vrijednost koja se ostvaruje ovim natječajem iznosi 50.270,00 €.  
 
Predsjednik vijeće otvara raspravu, a kako prijavljenih nije bilo, prelazi na glasovanje Odluke o prodaji nekretnine 
kupcu Uhač Celestini iz Mošćeničke Drage. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 
SUZDRŽANIH donosi 
 

KONAČNA ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE KUPCU UHAČ CELESTINI 
 

u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Također, sukladno prethodno navedenome, prelazi na glasovanje Odluke o prodaji nekretnine kupcu Csöri-Kniesel 
Sofiji Noemi iz Berlina, SR Njemačka. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH 
donosi 
 

KONAČNA ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE KUPCU CSÖRI-KNIESEL SOFIJI NOEMI 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 6.) Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim porezima Općine Kršan 
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Predsjednik vijeća dao je riječ načelniku Općine Kršan, Romanu Cariću, kako bi obrazložio predmetnu točku dnevnog 
reda. Načelnik je izvijestio vijećnike da je stupanjem na snagu Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnim 
porezima propisana obveza jedinica lokalne samouprave da usklade postojeće odluke s novim zakonskim odredbama. 
Konkretno, porez na kuće za odmor preimenovan je u porez na nekretnine, dok je zakonom propisano da se ovaj 
porez obračunava u rasponu od 0,60 do 8,00 € po m² korisne površine. Pri tome se korisna površina određuje prema 
propisima kojima se uređuju uvjeti i mjerila za izračun zaštićene najamnine. Sukladno članku 12. Zakona o izmjenama 
i dopunama Zakona o lokalnim porezima, jedinice lokalne samouprave, uključujući Općinu Kršan, obvezne su donijeti 
odgovarajuće odluke te ih dostaviti Ministarstvu financija i Poreznoj upravi najkasnije do 28. veljače 2025. S obzirom 
na navedeno, načelnik je utvrdio nacrt prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim porezima, kojim se predlaže 
visina poreza na nekretnine u iznosu od 5,00 € po m² korisne površine. Ovaj prijedlog upućen je na savjetovanje s 
javnošću u trajanju od 30 dana, u razdoblju od 21. siječnja do 19. veljače 2025., tijekom kojeg je zaprimljeno pet 
primjedbi. Dodatno, dana 22. veljače 2025., održana je sjednica Odbora za financije i proračun te Komisije za 
gospodarenje nekretninama, na kojoj su razmatrani pristigli prijedlozi. Zaključeno je da je predloženi iznos poreza od 
5,00 € po m² prihvatljiv te je isti potvrđen od strane nadležnih odbora, nakon čega je upućen Općinskom vijeću na 
donošenje. Načelnik je stoga zatražio prihvaćanje Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim porezima.  
Predsjednik Općinskog vijeća zahvalio je načelniku na obrazloženju te otvorio raspravu. 
Za riječ se javila vijećnica Jelena Škropeta Bartolić, koja je zatražila pojašnjenje odnosi li se izračun poreza na neto ili 
bruto površinu. Povratno je informirana da se porez obračunava na temelju neto korisne površine. 
Predsjednik Općinskog vijeća nastavio je s raspravom, nakon čega je riječ zatražio vijećnik Valdi Runko, koji je 
postavio pitanje o početku primjene predmetne odluke. 
Načelnik je odgovorio da će se odluka primjenjivati od 2025., a njezinu provedbu će vršiti nadležno upravno tijelo 
Istarske županije. 
Predsjednik Općinskog vijeća dodatno je istaknuo da će 80% prihoda od poreza na nekretnine biti prihod jedinice 
lokalne samouprave, dok će 20% biti prihod županije. 
 
Predsjednik vijeća predlaže daljnju raspravu, no s obzirom na to da nije bilo prijavljenih prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O LOKALNIM POREZIMA OPĆINE KRŠAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 7.) Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u kampu 
odnosno po smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na području Općine Kršan 
 
Predsjednik vijeća najavio je prelazak na sedmu točku dnevnog reda te dao riječ načelniku Općine Kršan, Romanu 
Cariću, kako bi obrazložio prijedlog odluke.  
Načelnik je izvijestio vijećnike da je prijedlog nacrta Odluke upućen na savjetovanje s javnošću 21. siječnja 2025. 
godine, pri čemu je predložena prosječna visina paušalnog poreza od 90,00 € po krevetu. Ovaj iznos određen je u 
skladu s mogućnošću koju daje Zakon o porezu na dohodak, prema kojem jedinice lokalne samouprave, ovisno o 
indeksu turističke razvijenosti, mogu utvrditi paušalni porez u rasponu od 30,00 € do 150,00 € po krevetu. Tijekom 
savjetovanja s javnošću zaprimljeno je 13 prijedloga, pri čemu su svi predlagali smanjenje predloženog iznosa. Uz 
javne konzultacije, o ovom prijedlogu raspravljao je i Odbor za financije i proračun, kao i Komisija za gospodarenje 
nekretninama, koji su analizirali zaprimljene primjedbe te donijeli zajednički zaključak kako bi Općinskom načelniku 
predložili utvrđivanje paušalnog poreza u iznosu od 40,00 € po krevetu na području Općine Kršan. Zaključno, načelnik 
je naglasio da Općina Kršan ima 244 iznajmljivača, koji raspolažu s 1.330 osnovnih i 168 pomoćnih kreveta, te je, 
uvažavajući interese ove skupine građana, predložio Općinskom vijeću donošenje odluke o najnižem mogućem iznosu 
paušalnog poreza, u visini od 30,00 € po krevetu za 2025., budući da Zakon ne dopušta utvrđivanje nižeg iznosa. 
Predsjednik Općinskog vijeća zahvalio je načelniku na obrazloženju te otvorio raspravu. 
Za riječ se javio vijećnik Valdi Runko, koji je istaknuo nesklad između prihoda i rashoda u turizmu, naglasivši razliku 
između vlasnika nekretnina namijenjenih turizmu i onih koji imaju nekretnine, ali ih ne iznajmljuju. Također, postavio 
je pitanje kakvo je očitovanje Turističke zajednice po ovom pitanju te je pretpostavio da je načelnik već komunicirao s 
nadležnim tijelom koje regulira turističke odnose. 
Predsjednik Općinskog vijeća odgovorio je kako se Povjerenstvo sastalo uz prisustvo direktorice Turističke zajednice 
Općine Kršan te da je stav Povjerenstva i Turističke zajednice kako se paušalni porez treba odrediti u iznosu od 40,00 
€ po krevetu, što je povoljnije u odnosu na druge jedinice lokalne samouprave. Dodatno je naglasio da se radi o 
poreznom prihodu koji izravno pripada Općini te da nijedna druga jedinica lokalne samouprave u Istarskoj županiji nije 
odredila paušalni porez ispod 40,00 € po krevetu. 
Slijedom rasprave, predsjednik Općinskog vijeća predložio je glasovanje o dva prijedloga: Prijedlog načelnika – 
paušalni porez u iznosu 30,00 € po krevetu te Prijedlog Povjerenstva i Turističke zajednice – paušalni porez u iznosu 
40,00 € po krevetu.  
Vijećnik Esad Huskić predložio je petominutnu pauzu radi konzultacija, s čime se predsjednik vijeća složio te odredio 
pauzu u 18:00 sati. 
Tijekom rasprave, a prije pauze, načelnik je istaknuo da, uzimajući u obzir broj od 1.313 kreveta, razlika u prihodima 
između paušala od 30,00 € i 40,00 € nije značajna te da bi stvarni financijski učinak bio izražen tek kod viših iznosa, 
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primjerice 150,00 € po krevetu. Naglasio je da se ipak radi o prihodu Općine Kršan, ali u ukupnom proračunu taj prihod 
nije od presudne važnosti. Stoga je predložio da se izađe u susret iznajmljivačima, no istaknuo je kako će poštovati 
stav Vijeća ukoliko se donese odluka o paušalu od 40,00 € po krevetu. 
Sjednica je nastavljena u 18:09 sati. 
Po nastavku sjednice, predsjednik Općinskog vijeća ponovno je dao riječ načelniku, koji je izvijestio da je nakon 
konzultacija s vijećnicima odlučio prihvatiti prijedlog Odbora za financije i proračun, Komisije za gospodarenje 
nekretninama te Turističke zajednice općine Kršan, kao i sav članova Općinskog vijeća te je stoga predložio 
Općinskom vijeću usvajanje paušalnog poreza u iznosu od 40,00 € po krevetu za 2025. godinu. 
Vijećnik Esad Huskić izrazio je mišljenje kako su raspravi prije svega trebali prisustvovati članovi nadležnih komisija, 
kako bi se izbjegli nesporazumi. Istaknuo je da je Povjerenstvo, koje se sastalo uz direktoricu Turističke zajednice, 
prepoznalo nesrazmjer između ranije predloženog iznosa od 90,00 € i zakonskog minimuma od 30,00 € te da je 
prijedlog 40,00 € po krevetu realan kompromis. 
Vijećnik Boris Rogić, predsjednik Povjerenstva za gospodarenje nekretninama, podržao je prijedlog Povjerenstva, 
naglasivši kako je konačni zaključak bio da je iznos od 40,00 € primjeren. 
Predsjednik Općinskog vijeća dodatno je pojasnio da, ako Općinsko vijeće ne donese odluku o visini paušalnog 
poreza, država će automatski propisati paušalni iznos od 90,00 € po krevetu, što bi bilo znatno nepovoljnije za 
iznajmljivače. Također je naglasio kako se predmetna odluka odnosi isključivo na 2025., dok će Općinsko vijeće 
sljedeće godine ponovno raspravljati o visini paušalnog poreza za naredni period. 
 
Nakon navedenih izlaganja i rasprava, predsjednik vijeća odluku daje na glasovanje pa se s 11 glasova ZA, 1 PROTIV 
i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

ODLUKA  
ODLUKE O VISINI PAUŠALNOG POREZA PO KREVETU ODNOSNO PO SMJEŠTAJNOJ JEDINICI U 

KAMPU ODNOSNO PO SMJEŠTAJNOJ JEDINICI U OBJEKTU ZA ROBINZONSKI SMJEŠTAJ NA PODRUČJU 
OPĆINE KRŠAN 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 8.) Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstva za rad političkih stranaka i vijećnika izabranih s 
liste grupe birača, zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na osmu točku dnevnog reda te dao riječ Riti Licul Ilijević, voditeljici 
Odsjeka za financije i računovodstvo, kako bi obrazložila predmetni prijedlog odluke. Rita Licul Ilijević istaknula je da 
je pravna osnova za donošenje ove odluke sadržana u Zakonu o financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe 
i referenduma, kojim se uređuje raspodjela financijskih sredstava političkim strankama i vijećnicima izabranima s liste 
grupe birača. Pojasnila je da, sukladno zakonskim odredbama, godišnji iznos sredstava po članu predstavničkog tijela 
jedinice lokalne samouprave ne može biti manji od 132,72 € u jedinicama lokalne samouprave s do 3.000 stanovnika. 
U skladu s time, ukupan iznos predviđen za financiranje političkih stranaka i vijećnika izabranih s liste grupe birača u 
Općinskom vijeću Općine Kršan iznosi 9.954,00 € za 2025. godinu. Dodatno, naglasila je da je člankom 5. predmetne 
odluke utvrđen mjesečni iznos sredstava za svakog člana Općinskog vijeća, koji iznosi 62,36 €, dok se, s obzirom na 
podzastupljenost ženskog spola u vijeću, dodatno isplaćuje 6,26 € mjesečno za imenovane članice vijeća, sukladno 
zakonskoj regulativi. Zakonom je također propisano da se ova sredstva isplaćuju tromjesečno, u jednakim iznosima, 
na račune imenovanih članova Općinskog vijeća. 
Nakon iznesenog obrazloženja, predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu, no kako nije bilo prijavljenih 
sudionika za raspravu, pristupilo se izjašnjavanju putem glasovanja. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 
PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donijela 
 

ODLUKA  
O RASPOREĐIVANJU SREDSTVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA I VIJEĆNIKA IZABRANIH S 

LISTE GRUPE BIRAČA, ZASTUPLJENIH U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 9.) Prijedlog Odluke o načinu financiranja Vijeća bošnjačke nacionalne manjine u Općini Kršan u 2025. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na devetu točku dnevnog reda te dao riječ Riti Licul Ilijević, voditeljici 
Odsjeka za financije i računovodstvo, kako bi obrazložila predmetni prijedlog odluke. Rita Licul Ilijević istaknula je da 
je pravni temelj za donošenje ove odluke sadržan u Ustavnom zakonu o pravima nacionalnih manjina, te da se ovom 
odlukom uređuje način financiranja rada i programa Vijeća bošnjačke nacionalne manjine za 2025. Predloženi iznos  
za financiranje Vijeća bošnjačke nacionalne manjine uvršten je u Proračun Općine Kršan u sklopu programa 1800, u 
ukupnom iznosu od 6.000,00 €. Unutar navedenog programa, planirani rashodi obuhvaćaju: Materijalne rashode, 
Troškove službenih putovanja, Naknade za rad članova predstavničkog tijela, Troškove za provedbu aktivnosti 
sukladno programu rada Vijeća. 
Nakon iznesenog obrazloženja, predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu te dao riječ vijećniku Šemsi Mujiću. 
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Vijećnik Šemso Mujić postavio je pitanje uključuje li predloženi iznos od 6.000,00 € i sredstva namijenjena Kulturno-
umjetničkom društvu (KUD) „Kršanski ljiljani“. 
Gđa. Licul Ilijević pojasnila je kako je KUD samostalna udruga, koja sredstva dobiva putem javnog poziva za 
financiranje javnih potreba u kulturi, te da je s imenovanom udrugom već potpisan ugovor o financiranju za 2025. 
godinu. 
Vijećnik Šemso Mujić nadalje je istaknuo da KUD „Kršanski ljiljani“ više ne postoji, napominjući da je upravo on 
likvidator te udruge. Izrazio je nezadovoljstvo činjenicom da se KUD u nekim situacijama predstavlja pod nazivom 
„Kršanski ljiljani“, dok su u stvarnosti nastupali članovi KUD-a „Đulistan“ iz Labina. Upitao je tko u tom slučaju koga 
predstavlja i koga Općina Kršan zapravo financira. Nadalje, predložio je da se iznos od 3.350,00 €, koji je bio 
namijenjen financiranju KUD-a „Kršanski ljiljani“, preusmjeri drugim udrugama, primjerice boćarskim klubovima, koji 
imaju najmanje prihode. Smatra da, sve dok KUD „Kršanski ljiljani“ nema djece s područja Općine Kršan, dodjela 
financijskih sredstava nije opravdana, te je podsjetio da je na ovaj problem već ranije upozoravao. 
Za riječ se potom javio vijećnik Esad Huskić, koji je izrazio neslaganje s iznesenim stavovima vijećnika Mujića, ističući 
kako smatra da vijećnik pogrešno povezuje dvije odvojene teme. Pojasnio je da se ova točka dnevnog reda odnosi 
isključivo na financiranje Vijeća bošnjačke nacionalne manjine, dok se pitanje financiranja KUD-a „Kršanski ljiljani“ ne 
odnosi na ovaj prijedlog odluke. Također je pozvao vijećnika Mujića da se detaljnije upozna s Ustavnim zakonom o 
pravima nacionalnih manjina i načinom njihovog financiranja, napominjući da KUD „Kršanski ljiljani“ djeluje kao 
zasebna udruga, sa svojim statutom, tijelima i programom rada. Vijećnik Huskić izrazio je žaljenje što vijećnik Mujić, 
kao pripadnik bošnjačke nacionalne manjine, ne podržava rad KUD-a i Vijeća bošnjačke nacionalne manjine, 
naglasivši kako mu je ovu problematiku već objašnjavao šest puta, te da se nada da se nakon svibanjskih izbora više 
neće ponavljati ista rasprava. 
Predsjednik Općinskog vijeća prekinuo je raspravu, naglasivši da ovo nije tema navedene točke dnevnog reda, te 
zamolio vijećnike da se pridržavaju dnevnog reda. Također je istaknuo kako svaka udruga koja legalno dostavi 
propisanu dokumentaciju može ostvariti financijsku potporu iz proračuna Općine Kršan, te da udruga koja nije 
registrirana ili ne ispunjava uvjete ne može ostvariti pravo na financiranje. 
Za riječ se ponovno javio vijećnik Esad Huskić, koji je pojasnio da Vijeće bošnjačke nacionalne manjine nema vlastiti 
račun, već se njegova financijska sredstva vode preko Općine Kršan, pri čemu svi financijski dokumenti prolaze kroz 
sustav kontrole i odobravanja. Napomenuo je da on osobno, kao ni predsjednik vijeća Esad Čolić, nema nikakvu 
nadležnost nad financijama Vijeća bošnjačke nacionalne manjine, već se svi financijski postupci provode sukladno 
pravilima Općine Kršan. Što se tiče pitanja KUD-a „Kršanski ljiljani“, vijećnik Huskić naveo je kako nijedan kulturno-
umjetnički društvo ne djeluje isključivo s članovima iz svoje matične općine te je u tom kontekstu istaknuo primjer 
KUD-a „Ivan Fonović Zlatela“ iz Kršana, koji okuplja članove iz različitih područja. Zaključno, naveo je kako smatra da 
udruge i kulturne inicijative ne bi trebale biti ograničene isključivo na članove iz jedne općine, već da je pozitivno što 
sudjeluju i članovi iz drugih krajeva, čime se istovremeno promovira i kulturni identitet Općine Kršan. 
 
Nakon iznesenog obrazloženja te rasprave uključenih dionika predsjednik vijeća prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

ODLUKA 
ODLUKE O NAČINU FINANCIRANJA VIJEĆA BOŠNJAČKE NACIONALNE MANJINE  

U OPĆINI KRŠAN U 2025. 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 10.) Razmatranje Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na desetu točku dnevnog reda te dao riječ Borisu Rogiću, koji je 
iznio uvodno izlaganje na temu analize stanja sustava civilne zaštite Općine Kršan za 2024. U svom izlaganju, g. 
Rogić je istaknuo da su, sukladno članku 17. Zakona o sustavu civilne zaštite, predstavnička tijela jedinica lokalne i 
regionalne samouprave dužna izraditi i usvojiti dokument o analizi stanja sustava civilne zaštite. Predmetni dokument 
dostavljen je vijećnicima na uvid prije sjednice. Temeljem zakonskih obveza, općinski načelnik je u proteklom razdoblju 
uputio dopis pravnim osobama, operativnim snagama i udrugama od značaja za sustav civilne zaštite Općine Kršan, 
tražeći povratne informacije o eventualnim aktivnostima i intervencijama tijekom 2024. Kako je navedeno na drugoj 
stranici dokumenta, svi primatelji dopisa pravovremeno su dostavili povratne informacije, koje su omogućile analizu 
intervencija, potrebu za angažmanom ljudstva i tehničkih sredstava te eventualnih izazova u slučaju elementarnih 
nepogoda. Zaključeno je da Općina Kršan posjeduje sve potrebne dokumente sukladno Zakonu o sustavu civilne 
zaštite, uključujući: Procjenu rizika od velikih nesreća, Plan djelovanja civilne zaštite, Smjernice za organizaciju i razvoj 
sustava civilne zaštite, Procjenu ugroženosti od požara i tehnoloških nesreća, Plan zaštite od požara, Rješenje o 
imenovanju Stožera civilne zaštite, kao krovnog tijela za koordinaciju svih relevantnih službi u slučaju potrebe, 
Rješenje o imenovanju povjerenika civilne zaštite. Naglašeno je da su, temeljem Procjene rizika od velikih nesreća, 
dostupne snage i sredstva koja omogućuju adekvatan odgovor na eventualne nesreće, uključujući elementarne 
nepogode. Također, u kriznim situacijama postoji mogućnost oslanjanja na institucije i službe od strateške važnosti, 
uključujući: Komunalno poduzeće, Vodovod, Javnu vatrogasnu postrojbu, Dobrovoljno vatrogasno društvo, Nastavni 
zavod za javno zdravstvo – ispostava Labin, Hitnu medicinsku službu, Veterinarsku stanicu, Lovačka društva, koja su 
se, osobito u slučajevima potrage za nestalim osobama, pokazala izuzetno korisnima zbog dobrog poznavanja terena. 
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Na temelju dostavljenih podataka, zaključeno je da u protekloj godini na području Općine Kršan nije bilo značajnijih 
ugroza za ljude i imovinu, koje bi zahtijevale aktivaciju operativnih snaga na široj razini. 
Nakon iznesenog obrazloženja, s obzirom na to da nije bilo prijavljenih za raspravu predsjednik vijeća prelazi se na 
glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

GODIŠNJU ANALIZU STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 

 
Ad. 11.) Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kršan za 2025. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na jedanaestu točku dnevnog reda te dao riječ g. Borisu Rogiću, koji 
je iznio uvodno izlaganje o Godišnjem planu razvoja sustava civilne zaštite Općine Kršan za 2025. G. Rogić je istaknuo 
da Općinsko vijeće Općine Kršan ima zakonsku obvezu razmatrati i usvajati ovaj dokument, kojim se definiraju pravni 
subjekti od posebnog interesa za Općinu Kršan, njihove uloge i planirane aktivnosti tijekom 2025. Također, podsjetio 
je da vijećnici imaju obvezu razmatrati i usvajati analizu stanja sustava civilne zaštite za prethodnu godinu, što je na 
ovoj sjednici već učinjeno. Time su vijećnici potvrdili svoju ulogu u donošenju i provedbi mjera civilne zaštite. U 
nastavku izlaganja, g. Rogić je naglasio da Godišnji plan civilne zaštite mora biti odobren od strane Općinskog vijeća, 
koje time daje suglasnost na predložene mjere i aktivnosti. Posebna pažnja u dokumentu posvećena je djelovanju 
Stožera civilne zaštite, koji se sastaje najmanje jednom godišnje, kao i koordinaciji s ostalim jedinicama sustava civilne 
zaštite Labinštine. Ti sastanci omogućuju raspravu o ključnim programima i financijskoj konstrukciji, temeljem 
programa Vlade Republike Hrvatske o provođenju posebnih mjera zaštite od požara za tekuću godinu. Kako je 
istaknuto, u narednim danima planirano je zasjedanje Stožera civilne zaštite Općine Kršan, s ciljem pripreme za 
nadolazeću ljetnu požarnu sezonu. Važnost uključivanja ključnih subjekata u sustav civilne zaštite 
G. Rogić nadalje je naglasio važnost uključenosti ostalih subjekata, poput: Gradskog društva Crvenog križa, Gorske 
službe spašavanja – Stanica Istra, koji igraju ključnu ulogu u hitnim situacijama. 
Posebno je istaknuo značaj suradnje i koordinacije svih relevantnih službi, što omogućuje pravovremeno i učinkovito 
reagiranje u kriznim situacijama. Primjer učinkovite koordinacije – požar u Mjesnom odboru Šušnjevica 
Kao primjer uspješne međusobne suradnje, naveo je nedavni požar u Mjesnom odboru Šušnjevica, prilikom kojeg su 
intervenirali: Vatrogasci iz Labina, Lokalni DVD-ovi, Vatrogasne postrojbe iz Pule, Poreča, Pazina i Buzeta. Naglasio 
je kako ovakva sinergija između vatrogastva i civilne zaštite osigurava brzu i učinkovitu zaštitu ljudi i imovine te služi 
kao primjer dobro organiziranog sustava civilne zaštite. 
 
Nakon iznesenog obrazloženja, s obzirom na to da nije bilo prijavljenih za raspravu predsjednik vijeća prelazi se na 
glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH donosi 
 

GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 12.) Razmatranje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na području Općine 
Kršan za 2024. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća najavio je prelazak na dvanaestu točku dnevnog reda te dao riječ potpredsjedniku 
Općinskog vijeća, gosp. Borisu Rogiću, koji je iznio osvrt na provedbu Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 
za 2025. Imenovani je podsjetio vijećnike kako je Općinsko vijeće na svojoj 7. sjednici, održanoj 28. studenoga 2024., 
donijelo predmetni plan, sukladno zakonskoj obvezi da se plan za iduću godinu usvoji do kraja studenog tekuće 
godine. U svom izlaganju naglasio je razliku između prirodnih i elementarnih nepogoda, istaknuvši kako se radi o dvije 
odvojene kategorije. Podsjetio je vijećnike na sušu iz 2022., kada je Općina Kršan pretrpjela značajne štete, pri čemu 
su poljoprivrednici i vlasnici OPG-ova pretrpjeli velike financijske gubitke. Ovaj slučaj istaknut je kao primjer važnosti 
pravovremenog djelovanja i pripreme na prirodne nepogode. U okviru provedbe Plana djelovanja, Općinsko vijeće 
imenovalo je Povjerenstvo za procjenu šteta na području Općine Kršan, kojim predsjedava Boris Rogić. Povjerenstvo 
je zaduženo za: Procjenu šteta u slučaju prirodnih nepogoda, Prosljeđivanje izvješća Županijskom povjerenstvu za 
procjenu šteta, Dostavu dokumentacije nadležnom ministarstvu Vlade Republike Hrvatske. Ako se utvrdi da su štete 
dostigle zakonski propisani prag, općinski načelnik upućuje zahtjev županu, koji je jedini ovlašten proglasiti 
elementarnu nepogodu za područje Općine Kršan. Nakon službenog proglašenja elementarne nepogode, 
Povjerenstvo u roku od sedam do osam dana obilazi prijavljene lokacije te procjenjuje štetu. Županijsko povjerenstvo 
dodatno nasumično provjerava 10% prijavljenih slučajeva, čime se osigurava vjerodostojnost podataka. Za službeno 
proglašenje elementarne nepogode, potrebno je da ukupna procijenjena šteta iznosi najmanje 20% u odnosu na realni 
proračun. Gdin Rogić naglasio je kako je ključna spremnost svih sudionika sustava na brzu reakciju, istaknuvši da 
odgovornost leži na zajednici, koja mora biti spremna pravovremeno djelovati u cilju zaštite građana i imovine. 
Zaključno, osvrnuo se na nedavno objavljen članak koji upozorava kako se svijet brzo mijenja te kako prirodne 
nepogode mogu pogoditi bilo koje područje, uključujući i Općinu Kršan. Stoga je naglasio važnost sustavnog planiranja 
i preventivnih mjera, koje će omogućiti pravovremeni odgovor u kriznim situacijama. 
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Nakon izlaganja, predsjednik Općinskog vijeća Silvano Uravić otvorio je raspravu. Kako nije bilo dodatnih komentara, 
prijedlog Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu stavljen je na 
glasovanje te je jednoglasno usvojen s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH te je doneseno 
 

IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA NA PODRUČJU 
OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 13.) Prijedlog sudske nagodbe u parničnom postupku 
 
Predsjednik vijeća prelazi na 13. točku dnevnog reda te daje riječ pročelnici Gloriji Fable. Pročelnica Glorija Fable 
obavijestila je vijećnike da su dostavljeni svi relevantni materijali vezani uz prijedlog sklapanja sudske nagodbe u 
parničnom postupku. U predmetnom postupku, koji se vodi pred Općinskim sudom u Pazinu, Stalna služba u Labinu, 
tužiteljica Suzana Peteani vodi spor protiv Općine Kršan radi utvrđivanja prava vlasništva nad nekretninama koje su 
evidentirane u četiri zemljišnoknjižna uloška. Prema procjeni sudskog vještaka Ranka Anđelinija, izrađenoj u srpnju 
2024., tržišna vrijednost predmetnih nekretnina iznosi 69.442,86 €. S obzirom na dugotrajnost sudskog postupka, koji 
traje od 2020., tužiteljica Suzana Peteani, uz suglasnost svog odvjetnika i odvjetnika Općine Kršan, predlaže sklapanje 
sudske nagodbe kako bi se postupak okončao i smanjili troškovi. Prema prijedlogu nagodbe  
Suzana Peteani bi stekla vlasništvo nad određenim nekretninama u vrijednosti od 32.275,65 € nekretnine koje bi 
pripale Općini Kršan imale bi vrijednost od 37.167,31 €, a Suzana Peteani odriče se razlike u vrijednosti te snosi 
vlastite troškove parničnog postupka. Odvjetnik Općine Kršan, Ivan Vidak, preporučio je prihvaćanje sudske nagodbe, 
s obzirom da vrijednost predmeta prelazi suglasnost općinskog načelnika. Predsjednik Općinskog vijeća Silvano 
Uravić pozvao je vijećnike da se izjasne o prijedlogu sudske nagodbe.  
 
Glasanje je provedeno, a rezultati su jednoglasno prihvaćeni s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽANIH te je 
donesena 
 

ODLUKA O PRIHVAĆANJU SKLAPANJA SUDSKE NAGODBE U PARNIČNOM POSTUPKU 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 14.) Razno 
 
Predsjednik vijeća, Silvano Uravić, otvorio je raspravu pod točkom dnevnog reda "Razno". 
Načelnik Općine Kršan, Roman Carić, naglasio je kako su mnoge teme obrađene na sjednici od velikog značaja za 
lokalnu zajednicu, no posebno je istaknuo problem dostupnosti primarne zdravstvene zaštite za mještane, konkretno 
problematiku rada liječnika u Domu zdravlja Potpićan. Izrazio je zabrinutost zbog mogućeg smanjenja broja ordinacija 
liječnika obiteljske medicine te mogućnosti zatvaranja ambulante. Podsjetio je da su prošle godine od strane ravnatelja 
Istarskih domova zdravlja, g. Nikole Žgrablića, dobivena jamstva da se postojeći sustav zdravstvene zaštite neće 
smanjivati te mu je zahvalio na tom obećanju u ime cijele lokalne zajednice. 
Nastavno na nova saznanja, prije nekoliko dana upućen je novi zahtjev prema Istarskoj županiji i Istarskim domovima 
zdravlja s ciljem očuvanja postojećeg standarda zdravstvene zaštite u Potpićnu. Postojeći standard podrazumijeva tri 
tima obiteljske medicine s tri liječnika i tri medicinske sestre, kao i dva tima dentalne medicine. Napomenuo je da 
ambulanti Potpićan gravitira preko pet tisuća korisnika s područja Općina Kršan, Pićan, ali i dijelom iz općina Sveta 
Nedelja, Gračišće i Cerovlje. Naglasio je da Općina Kršan stoji na raspolaganju za sve aktivnosti koje će osigurati 
nastavak pružanja zdravstvene zaštite u dosadašnjem opsegu. 
Vijećnik Boris Rogić izrazio je ogorčenost mogućnošću zatvaranja ambulante u Potpićnu. Istaknuo je da se već 
nekoliko godina govori o mogućnosti preseljenja ambulante na novu lokaciju, no sada se umjesto toga pojavljuju 
informacije o mogućem zatvaranju ili smanjenju broja ordinacija, što bi negativno utjecalo na tisuće građana. Predložio 
je organizaciju zajedničke sjednice Općinskog vijeća Kršana i Pićna, zajedno s nadležnim tijelima Istarske županije, 
kako bi se raspravilo o mogućnostima zaštite ambulante Potpićan. Naglasio je da se već sada među stanovništvom 
šire informacije poput „požara“, te da su mnogi zabrinuti za budućnost zdravstvene zaštite u regiji. 
Vijećnik Boris Rogić apelirao je na sve prisutne da djeluju odlučno i ujedinjeno, te da se uključe sve relevantne osobe, 
od župana, pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije, do ravnatelja Istarskih domova 
zdravlja, kako bi se osigurala ne samo opstojnost ambulante, nego i njezin razvoj i modernizacija. 
Vijećnica Jelena Škropeta Bartolić naglasila je i problem dugog čekanja u ordinaciji dentalne medicine. Prema njezinim 
riječima, ne samo da je broj postojećih stomatologa nedostatan, nego bi zbog sve većeg broja pacijenata bilo poželjno 
otvoriti dodatnu stomatološku ordinaciju. Predložila je da se i ovaj prijedlog uključi u službeni dopis nadležnim 
institucijama. 
Predsjednik vijeća Silvano Uravić podržao je prijedloge i predložio da Općinsko vijeće službeno formulira i uputi dopis 
Istarskim domovima zdravlja i Istarskoj županiji, naglašavajući da odluka Vijeća nosi određenu težinu i dodatnu 
legitimnost. Ovaj prijedlog je jednoglasno podržan. 
Također, predsjednik Vijeća predložio je sazivanje posebne sjednice Općinskog vijeća s ciljem detaljne analize i 
prezentacije aktualnih i budućih projekata Općine Kršan, posebice onih koji se financiraju iz EU fondova. Naglasio je 
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da je mandat Općinskog vijeća pri kraju te da bi vijećnici trebali dobiti pregled statusa projekata, planova i izazova s 
kojima se Općina suočava. 
Potpredsjednik vijećnik Boris Rogić podržao je prijedlog i napomenuo da je važno pravovremeno djelovati, kako bi se 
izbjegli problemi s kašnjenjem realizacije ključnih projekata. 
Također, potpredsjednik vijeća Boris Rogić potom je posebno pohvalio Čepljonske maškare koje su sudjelovale na 
brojnim manifestacijama u regiji i šire, uključujući velike karnevalske povorke u Rijeci i drugim gradovima. Naglasio je 
važnost podrške takvim inicijativama koje promoviraju Općinu Kršan na nacionalnoj razini. 
Vijećnica Jelena Škropeta Bartolić pridružila se pohvalama i istaknula rad Kulturno umjetničkog društva „Ivan Fonović 
Zlatela“ koje je protekle godine imalo niz uspješnih nastupa na HTV-u, u novinama, na radijskim emisijama, 
organizaciju Smotre narodne glazbe i plesa Istre koja je prošle godine održana u Kršanu te na raznim folklornim 
smotrama te se imamo čime hvalite. 
 
Predsjednik vijeća zahvaljuje svima na dolasku i izlaganju te zaključuje sjednicu u 18:55 sati. 
 
 
 

               VODITELJ ZAPISNIKA              PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  
 

                                     Zoran Karlić, v.r.                                              Silvano Uravić, v.r.  


